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 דיווח ראש המועצה  .1
  

 גדי אלפסי:     
  

 פותח את הישיבה.      
 

 נטיעות ט"ו בשבט      
 

 . 09:30כולכם מוזמנים לנטיעות במועצה שיתקיימו ביום חמישי הקרוב בשעה      
 

 המבקרים  מרכז
 

את   להתחיל  תוכל  התוכן  שחברת  בכדי  בעבודות  פברואר  ממשיכים  חודש  סוף  שעד  מקווה  עבודתה. 
 יסתיימו עבודות הבינוי. כמו כן, אנו לקראת סיום העבודות בקפיטריה. 

 בהמשך לסוגיית ההסכם עם המפעלים, המנכ"ל החל בסבב הידברות עם המפעלים לשינוי ההסכם. 
 

 איחוד רשויות 
 

ל המועצה  של  מוניציפאלי  לשיוך  האפשרות  את  בוחנת  הגאוגרפית  במידה  הוועדה  שבע.  באר  עיריית 
והוועדה אכן תמליץ על איחוד הרשויות, יתקיים דיון מחודש על חלוקת ההכנסות מהמועצה ליישובים  

 הסמוכים. 
 

 צמצום רדיוס טווח ההשפעה 
 

אלה   בימים  עליו  עוברים  אנו  המועצה.  שכרה  שאותו  היועץ  שטרן,  אלי  מד"ר  טיוטה  דו"ח  התקבל 
 הערותינו. את הדו"ח נעביר גם למשרד הבריאות ולמשרד להגנת הסביבה.ומעירים את 

 יש להעביר את הדו"ח לעיון חברת המועצה מטעם משרד הבריאות, ד"ר איזבלה קרקיס.
 

 ביקור אלוף פקע"ר 
 

, ערך ביקור במועצה יחד עם הצוות שלו. הוא קיבל סקירה על המועצה  אלוף פקע"ר, האלוף אורי גורדין
 ופעילותה. בין המועצה לפקע"ר יש שיתוף פעולה מצויין. 

 
 מע"מ 

 
ומרכז    מבנה המועצהמיליון ₪ על הפרשים של ניקויי מע"מ בבניית    5קבעו שעל המועצה    ס רשויות המ

הגזברית ורו"ח של המועצה מנהלים    הסוגייה.המבקרים. שכרנו שירותיו של מומחה על מנת להבין את  
מו"מ עם רשויות המס ומקווה שיגיעו להסדר פשרה בנושא הזה. נביא את ההסדר לכשיהיה לאישור  

 המליאה.
 
 
 

 
 



 

 

 
 אישור פרוטוקולים .2

 
 28.12.2020מיום  11/2020אישור תמצית והחלטות מישיבת מליאת המועצה   .2.1    
 

 גדי אלפסי: 
 

 לאשר.מבקש 
 

 החלטה:
 

 . לא נכח בישיבה( –)שמעון אלמליח נמנע מאושר 
 

 
     2021אישור פרוטוקול ישיבת מליאת המועצה שלא מן המניין בנושא אישור תקציב לשנת .    2.2    

 28.12.2020מיום   
 

 גדי אלפסי:   
 

 מבקש לאשר.
 

 החלטה:
 

 . לא נכח בישיבה( –)שמעון אלמליח נמנע מאושר 
 
 

 28.12.2020מיום   04/2020אישור פרוטוקול ישיבת ועדת ביקורת .    2.3    
 

 גדי אלפסי:   
 

 מבקש לאשר.
 

 החלטה:
 

 מאושר פה אחד. 
 
 

 28.12.2020מיום  09/2020אישור פרוטוקול ישיבת ועדת הנהלה/כספים .    .42    
 

 גדי אלפסי:   
 

 מבקש לאשר.
 

 החלטה:
 

 לא נכח בישיבה(.  –מאושר )שמעון אלמליח נמנע 
 
 
 
 
 
 
 



 

 

 אישור מינוי ושכר מבקר פנים ברשות, רו"ח שלמה טבח. 3
     
 גדי אלפסי:     
 

 משרה והשכר    50%שלמה טבח, רו"ח ועו"ד במקצועו. מדובר במשרה סטטוטורית,  המבקר הנבחר הוא     
 משכר מנכ"ל.   90%הינו     
 מבקש לאשר.     
 

 החלטה:     
 

 מאושר פה אחד.     
 
 אישור מינוי ושכר עוזרת מנכ"ל, גב' שחר קרקו . 4
 

 אופיר אבידן:     
 

   שחר תושבת קיבוץ ארז, עו"ד במקצועה עם ניסיון בתחום המוניציפאלי. מדובר במשרת אמון וטווח     
 משכר מנכ"ל.  40%-30%השכר הינו      

 
 גדי אלפסי:     
 

 מבקש לאשר.     
 

 החלטה:     
 

 מאושר פה אחד.     
 
 
 אישור חוק עזר בנושא מודעות ושלטים. 5
 

 עו"ד אלדד אופק:     
 

   מדובר בחוק עזר שקיים בכל רשות מקומית. החוק מתעסק בכל היבטי השילוט. סוג שילוט, תנאים     
 . וכדומה להצבתו, היכן ניתן להציבו, אגרה, הוועדה הפנימית שתדון בענייני שילוט    
     
 גדי אלפסי:     
 

 מבקש לאשר.     
 

 החלטה:     
 

 מאושר פה אחד.     
 
 
 
 
 



 

 

 עזר בנושא העמדת רכב וחנייתו אישור חוק . 6
 

 עו"ד אלדד אופק:     
 

 חנייה פחות רלוונטי למועצה אך זה מסדיר את  נושא השקיים בכל רשות מקומית.    נוסף  עזר  מדובר בחוק    
 סמכות המועצה בנושא.      
 

 גדי אלפסי:     
 

 מבקש לאשר.     
 

 החלטה:     
 

 מאושר פה אחד.     
 
 
 

     
 

          
 . ננעלת הישיבה

 
 

 _________________        ________________ 
 אופיר אבידן              עו"ד גדי אלפסי     
 מנכ"ל המועצה             ראש המועצה     

      
 

 רשמה: שני מרלי. 
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